
NR

Firma F.A. Centraal Gerard Bommezijn n.v.t. n.v.t. n.v.t. n.v.t. Ja

61 Het ventilatiekeur verschijnt steeds meer in de bestekken bij de verschillende 
woningbouwvereniging.  Dat is een positieve ontwikkeling maar er zijn wel interpetatie 
verschillen bij uitvraag en dat zorgt voor discussie. Vaak worden de leden gevraagd om 

Actiepunt Wout 
Schouwstra 
Corne 

april. 2022 Nee

Ja

56 De communicatie en promotieactiviteiten van het Ventilatiekeur is nog niet helemaal 
opgezet. Remi Hompe wijst de leden op het nieuwe initiatief '' Gezond Binnen''. Hij ziet hier 
veel mogelijkheden om het Ventilatiekeur te promoten richting de consument. Omdat 
Feenstra ervaring heeft op dit gebied. Zal Remi Hompe samen met Wilbert hiernaar kijken 
een voorstel maken voor de eerst volgende focusgroepvergadering.

Actiepunt Secretariaat / 
Wilbert 
Burger 

jun-21 Nee

NeeBinnenklimaat Nederland
Comfort Services onderhoud B.V.

Remi Hompe
Jordy Bindels

Ja
n.v.t.

ACTIE EN BESLUITENLIJST: FOCUSGROEP VENTILATIEKEUR

BESLUITEN EN ACTIEPUNTENLIJST WAT WIE WANNEER AFGEROND

23-3-2021 8-7-2021 1-10-2021Contactpersoon

Dennis van der Burg

Marco Sturrus
Wilbert Burger

Ivo Hanssen

22-3-2022

Ja

7-7-2022

Ja

Ja
Ja

Ja
Ja

Ja
Ja

Ja
Ja

Ja
Ja

Ja
Ja

Ja Ja
Ja Ja Ja

n.v.t. n.v.t. n.v.t.

Ja Ja

Bedrijfsnaam

Breijer Ventilatietechniek

Eltag Ventilatietechniek
Feenstra Ventilatie

Comfort Services onderhoud B.V.

Ja
Ja

Ja

Airhome Ventilatieservices B.V. Wout Schouwstra Ja Nee

Ja
Ja

Ja

Ja

Firma F.A. Centraal Diana Ester Ja n.v.t.

Breman Services Zeist B.V. Cornel Gaasbeek Nee Ja

Neen.v.t. n.v.t. Ja

Bevico B.V. Ja Ja Ja Ja JaRené Keizerwaard

51 De communicatiemiddelen worden binnen de focusgroep besproken. De leden zijn van 
mening dat deze niet voldoen aan de voorwaarde omdat er te veel tekst in staat en daardoor 
niet begrijpelijk is voor de bewoner. Er zullenmeer plaatjes en afbeeldingen gewerkt moeten 
worden in de flyers. Remi Hompe zal dit met de communicatiemanager afstemmen en met 
nieuwe voorstellen komen.  

Actiepunt Secretariaat juli. 2020 Nee

Firma F.A. Centraal Jacobien Ja Nee Ja n.v.t. n.v.t.
Firma F.A. Centraal Evelien ter Neuzen n.v.t. n.v.t. n.v.t. Ja n.v.t.



72 Er wordt door de leden besloten om een roulerend voorzittersschap in te stellen. Dit kan om 
het jaar zijn of aantal jaar. Dit afhankelijk wat er binnen de focusgroep speelt en of de 
betreffende voorzitter de tijd en ruimte heeft. De termijn is minimaal een jaar. In de volgende 
vergadering zal besloten worden wie Ivo Hansen per 1-1-2023 zal gaan opvolgen.

Besluit Leden jul-22 Ja

73 Vanuit de firma Breman komt het verzoek of er een verkorte versie kan komen van de 
opleiding als je alle modules volgt nu er geen instaptoetst wordt gehanteerd voor bestaande 
monteurs. Remi Hompe zal dit oppakken binnen het Vakcentrum. 

Actiepunt Remi jul-22 Ja

70 In de vergadering wordt nogmaals door de leden bevestigd dat voor eind van het jaar de 
audit uitgevoerd dient te worden bij de leden. Nadat alle audits zijn zal dit geevalueerd 
worden en indien wordt het ventilatiekeur hierop aangepast. De firma Breijer kan op hogere 
uitzondering uitstel tot januari i.v.m. implementatie van hun CRM systeem. 

Besluit Remi jul-22 Ja

71 Dennis van der Burg zal een bijeenkomst organiseren om de laatste puntjes op de i te zetten Actiepunt Dennis jul-22 Ja

verschillen bij uitvraag en dat zorgt voor discussie. Vaak worden de leden gevraagd om 
hiervoor richtlijnen aan te leveren. Om hierin heldere lijn in te trekken zullen Wout 
Schouwstra en Cornel Gaasbeek samen een standaard bestektekst opstellen die ingebracht 
kan worden bij tenders van woningbouwverenigingen.

Corne 
Gaasbeek


